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§ 6 
Anlägg en naturpool på Gubbängsfältet  
Svar på medborgarförslag 
FAR 2024/725 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ett medborgarförslag föreslås att en naturpool ska anläggas på 
Gubbängsfältet. Förslagsställaren framhåller en naturpool som en 
plats för badmöjligheter för barn i Gubbängen, ökad biologisk 
mångfald och ett vackert inslag på Gubbängsfältet. En naturpool är 
en anläggning där den ena delen är fylld av särskilda växter som 
renar vattnet och en andra del som är avsedd för bad. 
 
 
Förvaltningen håller med om att en naturpool skulle vara ett vackert 
inslag men framhåller att naturpooler är anläggningar som inte 
passar för offentlig miljö främst på grund av det omfattande behovet 
av övervakning, tillsyn och skötsel. De höga 
anläggningskostnaderna, driftkostnaderna och säkerhetsaspekterna 
på en djup, året runt vattenfylld, damm gör att förvaltningen föreslår 
att nämnden avslår förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/725-9 (Godkänd - R 1) Naturpool på 
Gubbängsfältet Tjut 

 FAR 2024/725-4 Medborgarförslaget för publicering 
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